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В статье исследуется вопрос о принадлежности исключительного права на товарный знак 

публично-правовым образованиям, а также делается вывод об отсутствии в законе прямого 

указания на принадлежность указанных прав публично-правовым образованиям.

Ключевые слова: исключительное право, товарные знаки, публично-правовые образова-

ния, средство индивидуализации товара, использование товарного знака, ликвидация юриди-

ческого лица. 

DOI: 10.18572/1813-1247-2020-3-40-42

On the Right of a Public Law Entity to Trademarks (Service Marks)

Baksheeva Yulia N., Associate Professor of the Department of Civil and Legal Disciplines of the Law 

Faculty of the Transbaikal State University, Lawyer of the Chamber of Lawyers of the Transbaikal Territory, 

PhD (Law)

The article studies the issue of belonging of the exclusive right to a trademark to public law entities and 

concludes that the law has no direct indication as to belonging of the said rights to public law entities.
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